Subject: Job Shadowing Lottery-Shadowees / Jumelage:Tirage de Sort- Participants - Questionnaire
The following e-mail was sent as a follow-up to the Job Shadowing Day.

It was sent by the Manager in HR of Policies and Programs.


Thank you for helping to make PCO’s first Job Shadowing Initiative a success!

We would like to obtain your feedback on for this activity that was held at the Townhall in September 2010.  You will recall that Job Shadowing was suggested by employees during the Portal to Your Ideas campaign and captured in the 2010-2013 Strategic Human Resources Plan.  The activity was intended to provide the opportunity to spend a day with a senior executive to gain insight into the roles and responsibilities of this individual and their sector.  Please send your answers to the following questions to … by ...

Questions 

1. Did you have a learning objective for your job shadowing experience?  And if so, was it achieved? 

2. Would you recommend the experience of shadowing to other PCO employees and why? 

3. Do you have any suggestions on how to improve the job shadowing experience? 

4. On a scale of 1 to 5 (1 being the lowest rating and 5 being the highest) how would you rate your experience? 

5. Comments: 
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Merci d’avoir contribué au succès à notre première initiative de Jumelage au poste au BCP.

Nous aimerions savoir ce que vous avez pensé du tirage au sort qui a eu lieu à l’assemblée générale de septembre 2010. Vous vous souviendrez que ce type de jumelage était l’une des suggestions faites par les employés pendant la campagne du Portail à vos idées et qu’elle a été reprise dans le Plan stratégique des ressources humaines 2010-2013. L’idée était d’offrir aux employés intéressés l’occasion de passer une journée avec un cadre supérieur afin de se renseigner sur les rôles et les responsabilités de cette personne et de son secteur. Veuillez envoyer le questionnaire ci-dessous dûment remplis à …avant le ...

Questions 

1. Aviez-vous un objectif d’apprentissage pour cette expérience de jumelage? Si oui, a-t-il été atteint? 

2. Est-ce que vous recommanderiez cette expérience à d’autres employés du BCP? Pourquoi? 

3. Avez-vous des suggestions à faire quant aux moyens d’améliorer l’expérience du jumelage? 

4. Sur une échelle de 1 à 5 (où 1 est la note la plus basse et 5 la plus élevée), comment évaluez-vous votre expérience? 

5. Commentaires : 

